
 

 

Z Á P I S N I C A 
napísaná zo zasadania Obecného zastupiteľstva v Krušetnici 

konaného dňa 10. mája 2013 

 

 ––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 

 

P r í t o m n í : Poslanci podľa pripojenej prezenčnej listiny 

 

N e p r í t o m n í: - - - 

 

H o s t i a :  Mária Naništová - kontrolórka obce 

 

     Zasadanie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce p. Jozef Stančík, ktorý 

privítal prítomných a uviedol, ţe zasadanie obecného zastupiteľstva je uznášania schopné.  

       Za zapisovateľku bola určená pracovníčka obecného úradu p. Alţbeta Páterková, za 

overovateľov starosta určil p. Mgr. Teréziu Pacoňovú a p. Antona Floreka. 

 

Navrhol tento program:  

 

1. Plnenie uznesenia z posledného obecného zastupiteľstva 

2. Rozbor hospodárenia za I. štvrťrok 2013 

3. Schválenie I. úpravy rozpočtu na rok 2013 

4. Preschválenie platu starostovi obce v zmysle úpravy priemernej mzdy v 

národnom hospodárstve za rok 2012 

5. Schválenie prác na dokončenie rekonštrukcie verejného priestranstva - námestia 

pred obecným úradom (výsadba zelene, osadenie lavičiek, namaľovanie 

parkovacích čiar) 

6. Schválenie kúpy pozemku vedľa budovy obecného úradu od p. Jozefa Mrekaja, 

č. 52 

7. Informatívna správa o komasácii pôdy v našej obci 

8. Informatívna správa o aktivačnej činnosti 

9. Informatívna správa o projekte "Záchrana prírodného dedičstva v česko-

slovenskom prihraničí" 

10. Informácie poslancov o svojich volebných obvodoch 

11. Rôzne – prejednanie žiadostí 

12. Diskusia 

13. Schválenie uznesenia a záver 

 

 

R O K O V A N I E : 

 
Po prečítaní programu starosta obce vyzval poslancov, v prípade ak niečo majú na 

doplnenie alebo na zmenu programu, nech sa vyjadria. Taktieţ doplnil pozvánku o ďalšie 

body:  

- Informatívna správa o rekonštrukcii elektrického vedenia od Brezy po lokalitu  

  Sihly 

- Informatívna správa o výstavbe rekreačných chát pri Penzióne Pohoda 

- Schválenie generálnej opravy požiarnej striekačky PPS-12 

 

Poslanci nemali ţiadne návrhy na doplnenie, jednohlasne schválili program jednania. 



 

 

V bode 1/ starosta obce oboznámil prítomných o plnení uznesenia z minulého zasadania. 

Podrobne oboznámil so všetkými bodmi uznesenia a uviedol, ţe Plán práce na rok 2013 bol 

doplnený o konkrétne schválené body; k prehodnoteniu výmeny ţiaroviek na verejnom 

osvetlení na slabšie a úspornejšie, ktoré je zamerané na kostol starosta uviedol, ţe ţiarovky sú 

iba 150 W a 100 W, takţe nie je potrebné aby sa vymieňali.  

 

V bode 2/ účtovníčka OcÚ p. Beganová predloţila Rozbor hospodárenia za I. štvrťrok 

2013, ktorý tvorí prílohu č. 1 tejto zápisnice. Rozbor prítomným poslancom podrobne 

prečítala a oboznámila ich so všetkými poloţkami v príjmovej aj výdavkovej časti. Uviedla, 

ţe obec sa pri financovaní obecnej samosprávy riadila stanoveným rozpočtom. Plnenie 

rozpočtu v I. štvrťroku 2013 bolo v súlade s rozpočtovými pravidlami na všetkých úsekoch 

samosprávy. Pripomienky zo strany poslancov neboli ţiadne, takţe Rozbor hospodárenia za I. 

štvrťrok 2013 bol jednohlasne schválený (Za: 7, Proti: 0, Zdrţal sa: 0).  

 

V bode 3/ účtovníčka obce p. Beganová predniesla návrh na schválenie I. úpravy 

rozpočtu na rok 2013. Táto úprava sa týka beţných príjmov a beţných a 

kapitálových výdavkov. Príjmy sa týkajú úpravy výnosu dane z príjmu FO a transferov zo ŠR 

a výdavky k nim. Po prečítaní návrhu neboli ţiadne dotazy zo strany poslancov a návrh bol 

jednohlasne schválený (Za: 7, Zdrţal sa: 0, Proti: 0). 

 

V bode 4/ bola v zmysle § 4 ods. 4 novely zákona č. 253/1994 Z. z. o právnom postavení 

a platových pomeroch starostov obcí a primátorov miest v znení neskorších predpisov 

opätovne prejednaná otázka platu starostu obce. Plat starostu pozostáva z priemernej mzdy 

v národnom hospodárstve za predchádzajúci kalendárny rok, ktorý sa potom vynásobí 

koeficientom podľa počtu obyvateľov obce: t. j. 805,00 € je priemerná mzda za rok 2012 x 

1,65-násobok = 1.329,00 €. Tento však môţu poslanci ObZ navýšiť v zmysle spomínaného 

zákona o maximálne 70%. V diskusii väčšina poslancov uviedla, ţe tabuľku násobkov zmenil 

zákon a poslanec p. Dorušák navrhol ponechať navýšenie o 30 %, čo by predstavovala 

mesačná výška platu aj s navýšením sumu 1.727,70 €. S jeho návrhom súhlasili všetci 

prítomní poslanci, takţe mesačný plat vo výške 1.727,70 € bol starostovi jednohlasne 

schválený (Za: 7, Proti: 0, Zdrţal sa: 0).  

 

V bode 5/ starosta uviedol, ţe je potrebné schváliť dokončenie rekonštrukcie verejného 

priestranstva - námestia pred obecným úradom - výsadbu zelene, osadenie lavičiek, 

namaľovania parkovacích čiar. Navrhol, aby lavičky urobil p. poslanec Dopater, s tým, ţe 

materiál na ne sa kúpi. Ďalej sa doplnia betónové kvetináče, ktoré sú zvyšné na fare, dokúpia 

sa nejaké dreviny, kvety do kvetináčov. V priebehu mesiaca máj, jún sa dajú namaľovať 

parkovacie čiary, obnoví sa prechod pre chodcov a tieţ vyznačenie kriţovatky. S návrhom 

súhlasili všetci prítomní poslanci a jednohlasne ho schválili (Za: 7, Proti: 0, Zdrţal sa: 0). 

 

V bode 6/ starosta informoval o moţnosti odkúpenia pozemku od p. Jozefa Mrekaja, č. 

52, ktorý sa nachádza medzi budovou obecného úradu a rodinným domom č. 67 o výmere 558 

m2. Pozemkom by sa rozšíril dvor obecného úradu, ktorý je malý.  Pán Mrekaj však poţaduje 

sumu 10,00 €/m2, čo je 5.580,00 €. Zástupca starostu p. Dorušák uviedol, ţe pozemok sa 

určite hodí kúpiť, avšak cena je dosť vysoká. Je to však investícia do budúcna, preto navrhol 

dohodnúť sa s p. Mrekajom na cene 8,00 €/m2, ktorá by bola prijateľná. S jeho návrhom 

súhlasili všetci prítomní poslanci a jednohlasne schválili kúpu pozemku v cene 8,00 €/m2, t. j. 

4.464,00 € (Za: 7, Proti: 0, Zdrţal sa: 0).  

 



 

 

V bode 7/ starosta informoval o ukončení komasácie pôdy v našej obci, keďţe dňom 03. 

04. 2013 nadobudlo Rozhodnutie o vykonaní projektu pozemkových úprav v katastrálnom 

území Krušetnica právoplatnosť. Na listoch vlastníctva sú zapísaní noví vlastníci s tým, ţe 

kaţdý si uţ bude obhospodarovať svoj vlastný pozemok, ktorý vlastní v 1/1-ine. Poslankyňa 

Terézia Pacoňová sa opýtala, prečo sú v lokalite Za Kýčerou aj kolíky, ktoré nemajú čísla. 

Starosta uviedol, ţe nevie uviesť dôvod, prečo sú bez čísel, ale zhotoviteľ projektu p. Paţický 

uviedol, ţe kto by chcel nanovo vytýčiť nejaký pozemok z dôvodu, ţe nevie nájsť kolíky 

alebo čísla, sú ochotní prísť vymerať to znova a bezplatne. 

 

V bode 8/ starosta informoval ţe do 31. 05. 2013 má obec uzatvorenú Dohodu o 

podmienkach vykonávania menších obecných služieb organizovaných obcou podľa § 3 ods. 

3a)  zákona 369/1990 Zb. o obecnom zriadení uţ len s 5 uchádzačmi o zamestnanie, ktorí sú v 

hmotnej núdzi (odbudli p. Florková, ktorá sa zamestnala a p. Dupčák, ktorému bol priznaný 

invalidný dôchodok). Aj naďalej vykonávajú menšie obecné sluţby ako upratovanie a úpravu 

verejných priestranstiev, údrţbu chodníkov, ciest, autobusových čakární a zastávok, drobnú 

opravu zariadenia – stolov a stoličiek a ostatného interiéru v kultúrnom dome a obecnom 

úrade. Obec podala na Úrad práce, sociálnych vecí a rodiny v Námestove ţiadosť o 

poskytnutie príspevku na podporu rozvoja miestnej a regionálnej zamestnanosti - § 50j, v 

ktorej ţiadala o zamestnanie pre 6 uchádzačov o zamestnanie, ktorí sú znevýhodnení - občan 

starší ako 50 rokov veku, alebo ktorý dosiahol vzdelanie niţšie ako stredné odborné vzdelanie 

vedený v evidencii najmenej 3 mesiace alebo občan vedený v evidencii UoZ najmenej 12 po 

sebe nasledujúcich mesiacov od 01. 06. 2013. Ešte sme nedostali ţiadnu odpoveď, no dúfame, 

ţe bude kladná a budú nám schválené nejaké pracovné miesta. Bliţšie budeme informovať na 

budúcom zasadaní obecného zastupiteľstva. 

 

V bode 9/ starosta informoval o pokračovaní v projekte "Záchrana prírodného dedičstva 

v česko-slovenskom prihraničí". Projekt by sa mal realizovať do 30. 06. 2013, avšak poţiadali 

sme o predĺţenie do konca roka 2013, ale dodnes sme nedostali ţiadnu odpoveď. Od 06. 05. 

2013 boli prijatí na dohodu o vykonaní práce 2 občania na miesto terénnych pracovníkov, 

ktorí začali s prácami v čistení lesa v lokalitách Mláky a Húšťavný a bude sa pokračovať aj 

ostatnými, ktoré boli v rámci projektu. 

 

V bode 10/ starosta vyzval poslancov, aby podali informácie o svojich volebných 

obvodoch. 

Poslankyňa Danka Jančová uviedla, ţe by bolo dobré, aby sa do kuchyne kultúrneho 

domu doplnila mikrovlnná rúra a dala sa vymaľovať sála kultúrneho domu a hlavne 

schodisko, keďţe v nasledujúcich mesiacoch budú nejaké svadby a steny sú dosť okopané, je 

na nich veľa klincov. Tieţ upozornila, ţe pri p. Jozefovi Jančovi, č. 224 chýba na ceste poklop 

na vodu a je potrebné dať mrieţku na konci garáda pri p. Ľubomírovi Murínovi, č. 241. Ďalej 

uviedla, aby sa v rámci aktivačnej činnosti opätovne vyčistilo okolie materskej školy. 

K návrhom starosta uviedol, ţe mikrovlnná rúra sa do kuchyne doplní, schodisko uţ bolo v 

pláne vymaľovať a popritom sa zalátajú diery a nanovo namaľuje sála kultúrneho domu. 

Ostatné návrhy sa vyriešia a vykonajú ich v rámci aktivačnej činnosti pracovníci.  

Poslankyňa Anna Rončáková sa opätovne pýtala, čo s topoľami na ihrisku, korene idú do 

neho a za čas ho znehodnotia, tieţ dodala, ţe je potrebné dať na ihrisko nejaké nádoby alebo 

vrecia na smeti, pretoţe po zápasoch býva v hroznom stave a chodí ho často upratovať. 

Taktieţ predniesla poţiadavku p. Karola Sitárika, č. 2 na zakúpenie a osadenie odpadovej rúry 

pred dom. Ďalej navrhla dať ku kostolu lavičky, k čomu starosta uviedol, ţe to je potrebné 

dohodnúť sa s miestnym farárom, keďţe je to cirkevný pozemok. 



 

 

K ostatným návrhom starosta uviedol, ţe nevie prečo chcú všetci dať vyrúbať topole na 

ihrisku, veď teraz zachytávajú loptu počas zápasov, potom bude zakaţdým v rieke. Ale ak tak 

veľmi chcú, na jeseň sa zrúbu a na smeti sa zakúpia nádoby s vrecami. Pred domom p. 

Sitárika sa ţiadna rúra nezakúpi, pretoţe ak sa zakúpi jednému, budú poţadovať všetci 

ostatní.  

Poslanec Martin Bodorík dal návrh, keď sa bude maľovať v kultúrnom dome, aby sa 

nanovo urobila dlaţba na balkóne, pretoţe je uţ stará a nevyzerá to tak pekne. 

S týmto návrhom starosta aj ostatní poslanci súhlasili, popri maľovaní sa dá urobiť aj nová 

dlaţba. 

Poslanec Anton Florek  uviedol, ţe je potrebné dať upraviť cestu na Moldovenín, pretoţe 

ľudia začali v určitom mieste robiť smetisko. Taktieţ chcel vedieť, čí je vodovod v lokalite 

Kolísky, pretoţe sú tam hadice navrchu a dobré by bolo urobiť aspoň dva odráţače na vodu z 

Bučákov.      

K tomuto starosta uviedol, ţe cesta na Moldovenín sa dá upraviť a bude vyhlásené aj cestou 

miestneho rozhlasu, aby tam ľudia nenosili odpad. Kaţdý má svoju odpadovú nádobu, v 

prípade väčšieho odpadu sú objemné kontajnery, do ktorých sa ale dáva všetko moţné, aj to, 

čo sa dá separovať alebo čo môţe zhniť. K vodovodu v lokalite Kolísky starosta uviedol, ţe 

potrubie sa pouţíva v prípade nedostatku vody vo vodojeme a súhlasil, ţe sa môţu dať urobiť 

dva odráţače na vodu z Bučákov. 

Poslankyňa Terézia Pacoňová dala návrh, aby sa pri úprave cesty v lokalite Sihly zjemnil 

svah v druhej ulici, keďţe oni osobne mali problém tam vyviesť nejaký materiál na stavbu 

rodinného domu. Tieţ treba do budúcna upozorniť, aby sa prehŕňal sneh v týchto uliciach aţ 

po novostavby rodinných domov, aj keď v nich ešte nikto nebýva, ale určite viacerí v nich 

pracujú aj cez zimu.  

Návrhy starosta vzal na vedomie.  

  

 Ostatní poslanci nemali ţiadne pripomienky a návrhy k svojim volebným obvodom. 

 

V bode 11/ starosta oboznámil poslancov so ţiadosťou Rodičovského zdruţenia pri ZŠ s 

MŠ Krušetnica o sponzorský dar na organizovanie osláv MDD. Ţiadali sumu vo výške 199,00 

€ (t. j. 1,00 € na ţiaka. Prítomní poslanci jednohlasne schválili finančný príspevok (Za: 7, 

Proti: 0, Zdrţal sa: 0). Príspevok bude vyplatený z pokladne OcÚ p. Mgr. Danke Jančovej, 

predsedkyni ZRPŠ pri ZŠ s MŠ Krušetnica. 

Ďalej starosta informoval o ţiadosti ZŠ s MŠ Krušetnica o príspevok vo výške 200,00 € 

na športovú akciu (volejbalový turnaj - 23. 06. 2013), ktorý sa kaţdoročne uskutočňuje pre 

občanov našej obce. Počas tohto športového dňa sa varí guľáš, ktorý podávajú divákom 

zadarmo. Prítomní poslanci jednohlasne schválili finančný príspevok (Za: 7, Proti: 0, Zdrţal 

sa: 0). Príspevok bude vyplatený z pokladne OcÚ p. Mgr. Danke Jančovej, účtovníčke ZŠ s 

MŠ Krušetnica.. 

Taktieţ bola prečítaná ţiadosť sl. Judity Olešovej, č. 233 o príspevok na pokrytie 

nevyhnutných nákladov na účasť ME v pretláčaní rukou. Poslanci uviedli, ţe ich teší, ţe 

máme v obci takúto dobrú reprezentantku. Jednohlasne odsúhlasili príspevok vo výške 200,00 

€ (Za: 7, Proti: 0, Zdrţal sa: 0). 

Ďalej boli prečítané ţiadosti p. Ing. Antona Floreka, bytom Bratislava a p. Romana 

Majchera, č. 265 o prenájom pozemkov v okolí ich rodinných domov. V prvom prípade sa 

jedná o 458 m2 a v druhom prípade 3000 m2. Keďţe počas diskusie sa poslanci nezhodli na 

výške nájomného, starosta navrhol, ţe do budúceho zastupiteľstva zistí obvyklú cenu nájmu 

za pôdu a potom sa rozhodne o výške nájmu. 

Ďalej bola predloţená sťaţnosť na Pohostinstvo - Martin Florek, č. 65. Sťaţovatelia 

ţiadali o úpravu otváracích hodín a o obmedzenie hudby, nakoľko kaţdý deň je v tomto 



 

 

pohostinstve otvorené do 24.00 hod. a rušia tak veľakrát nočný kľud a oni ako susedia 

pohostinstva to musia znášať. V diskusii sa poslanci vyjadrili, ţe otváracie hodiny budú 

upravené v čase nedele aţ štvrtka na dobu do 22.00 hod. a v piatok a sobotu do 24.00 hod. v 

účinnosťou od 01. 06. 2013, ktoré aj jednohlasne schválili (Za: 7, Proti: 0, Zdrţal sa: 0). 

Majiteľ pohostinstva bude písomne upovedomený o tejto zmene a upozornený na obmedzenie 

hudby.  

 

Ďalej starosta obce informoval o rekonštrukcii elektrického vedenia od Brezy aţ po 

lokalitu Sihly. Keďţe veľmi často býva porucha na tomto vedení hlavne v zime alebo počas 

búrok, SSE bude vykonávať rekonštrukciu. Po komasácii sa zmenili vlastníci pozemkov, noví 

vlastníci musia dať čestné vyhlásenie a súhlas s rekonštrukciou. SSE bude taktieţ upozornená 

na to, aby rekonštrukciu vykonala aţ po zbere úrody a kaţdú parcelu dala po nej do 

pôvodného stavu. 

Starosta taktieţ informoval, ţe pri Penzióne Pohoda sa začalo s výstavbou troch 

rekreačných chát. Keďţe sa začalo s výstavbou bez stavebného povolenia, majiteľovi bude 

udelená pokuta. Stavebné povolenie je v štádiu riešenia. 

Starosta tieţ informoval, ţe sa dala do generálnej opravy poţiarna striekačka PPS-12, 

ktorá bola v dezolátnom stave a nefunkčná. Bola nám zaslaná cenová ponuka na jej opravu vo 

výške cca 2.900,00 € z firmy Florian, s. r. o. Martin. Poslanci v diskusii uviedli, ţe je 

potrebné, aby striekačka bola funkčná a jednohlasne schválili jej opravu (Za: 7, Proti: 0, 

Zdrţal sa: 0). 

 

Ţiadne iné ţiadosti, sťaţnosti, návrhy a ani pripomienky neboli na zasadanie obecného 

zastupiteľstva predloţené. 

 

V bode 12/ ktorý bol určený na diskusiu nikto z prítomných poslancov nevystúpil, 

nakoľko sa diskusia konala pri kaţdom prejednávanom bode. Poţiadal zapisovateľku 

o prednesenie návrhu na uznesenie. 

 

 

U Z N E S E N I E  č. 2/2013 

________________________ 
 

 

Obecné zastupiteľstvo v Krušetnici 

 

A.  BERIE NA VEDOMIE 

 

1/ plnenie uznesenia z posledného obecného zastupiteľstva; 

2/ informatívnu správu o komasácii pôdy v našej obci; 

3/ informatívnu správu o aktivačnej činnosti; 

4/ informatívnu správu o projekte "Záchrana prírodného dedičstva v česko-slovenskom  

    prihraničí" 

      5/ ţiadosti p. Ing. Antona Floreka, bytom Bratislava a p. Romana Majchera o prenájom  

          pozemkov 

6/ informatívnu správu o rekonštrukcii elektrického vedenia  

7/ informatívnu správu o výstavbe rekreačných chát pri Penzióne Pohoda 

 

 

 



 

 

B. SCHVAĽUJE 

 

     1/ rozbor hospodárenia za I. štvrťrok 2013; 

     2/ I. úpravu rozpočtu na rok 2013; 

     3/ v súlade so zákonom č. 253/1994 o právnom postavení a platových pomeroch starostov 

         mesačný plat starostu obce vo výške 1.727,70 €; 

     4/ dokončovacie práce na verejnom priestranstve - výsadbu zelene, osadenie lavičiek,  

         kvetináčov na kvety, namaľovanie parkovacích čiar; 

     5/ kúpu nehnuteľnosti C-KN parc. č. 13 - orná pôda - o výmere 558 m2, zapísanej na LV č.  

         575, k. ú. Krušetnica v celosti od predávajúceho - Jozef Mrekaj, bytom Krušetnica 52 v  

         cene 8,00 €/m2, t. j. 4.464,00 €. 

     6/ finančný príspevok pre Rodičovské zdruţenie pri ZŠ s MŠ Krušetnica na MDD vo  

         výške 199,00 €; 

     7/ finančný príspevok pre ZŠ s MŠ Krušetnica na volejbalový turnaj vo výške 200,00 €; 

     8/ finančný príspevok pre sl. Juditu Olešovú, bytom Krušetnica 233 vo výške 200,00 €; 

     9/ s účinnosťou od 1. júna 2013 nové otváracie hodiny pre Pohostinstvo Martin Florek a to  

         nasledovne: Pondelok - Štvrtok 8.30 - 22.00 

      Piatok, Sobota  8.30 - 24.00 

   Nedeľa          12.30 - 22.00  

   10/ generálnu opravu poţiarnej striekačky PPS-12; 

 

 

C. UKLADÁ 

 

     1/ starostovi obce do budúcna 

         - dokúpiť do kuchyne kultúrneho domu mikrovlnnú rúru; 

         - dať vymaľovať schodisko a sálu kultúrneho domu; 

         - dať vymeniť dlaţbu na balkóne v kultúrnom dome; 

         - dať urobiť dva odráţače na vodu z Bučákov; 

     2/ starostovi obce dať v rámci aktivačnej činnosti: 

         - doplniť poklop na vodu pri p. Jozefovi Jančovi, č. 224 a mrieţku na garáde pri p.  

           Ľubomírovi Murínovi, č. 241; 

         - upraviť okolie materskej školy; 

         - upraviť cestu v lokalite Moldovenín; 

         T: do budúceho zastupiteľstva 

      3/ starostovi obce zistiť cenu nájmu za poľnohospodársku pôdu; 

         T: do budúceho zastupiteľstva 

       

Keďţe program jednania bol vyčerpaný a ďalšie pripomienky neboli, starosta dal 

hlasovať za uznesenie. Za uznesenie hlasovalo všetci prítomní poslanci (Za: 7, Proti: 0, Zdrţal 

sa: 0), takţe uznesenie bolo jednohlasne schválené. Starosta obce poďakoval prítomným za 

účasť a zasadanie ukončil. 

 

Zapísala: Alţbeta Páterková 

 

Overovatelia:  Mgr. Terézia Pacoňová, v. r. 

 

   Anton Florek, v. r. 

 

Starosta obce:  Jozef Stančík, v. r. 



 

 



 

 



 

 



 

 



 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


